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Valtuusto hyväksyi 25.4.2022 § 18 Kauniaisten kaupunkistrategian 2023–2030 
https://kauniainen10fi.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&i
d=2022222-2. 
 
Samalla valtuusto kuitenkin palautti valtuustokauden strategian tarinallistetussa 
muodossa valmisteluun, varsinaisen strategian eli taulukkoversion ja 
tarinallistetun version yhtenäistämiseksi. 
 
Tarinallistetusta strategiasta (liite) on nyt poistettu sellaiset tavoitteet ja 
maininnat, jotka voidaan tulkita varsinaisen strategian laajentamiseksi. 
Tarkempia tavoitteita voidaan asettaa vuosittain talousarviovalmistelun 
yhteydessä tietylle toimialalle, useammalle toimialalle yhteisesti tai koko 
kaupungin tavoitteeksi. 
 
Varsinaisen strategiataulukon, arvojen ja vision lisäksi strategiaan kuuluvat 
taustatietotaulukko ja valtuustokauden strategia tarinallistetussa muodossa. 
Hyväksymisen jälkeen asiakirjat yhdistetään yhdeksi strategiakokonaisuudeksi, 
joka visualisoidaan verkko-, paino- ym. viestinnällisiä tuotteita varten. 
 

Kaupunginjohtaja Christoffer Masar: 
 
Kaupunginhallitus esittää valtuustolle, että se hyväksyy liitteenä olevan 
valtuustokauden strategian tarinallistetussa muodossa. 
………. 
 
Jäsen Fredrik Waselius esitti varapuheenjohtaja Lauri Ant-Wuorisen ja varajäsen 
Juha Pesosen kannattamana, että ensimmäinen lause ”Kauniainen profiloituu 
Suomen onnellisimpana, hyvinvoivimpana ja toimivana kaupunkina.” muutetaan 
muotoon ”Kauniainen profiloituu hyvinvoivana, toimivana ja elävästi 
kaksikielisenä kaupunkina.” Esitys hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
Puheenjohtaja Veronica Rehn-Kivi esitti varapuheenjohtaja Lauri Ant-Wuorisen 
kannattamana, että toinen kappale ja kolmannen kappaleen ensimmäinen lause 
muutetaan kuulumaan seuraavasti: 
 
”Sote-uudistus muuttaa merkittävästi Kauniaisten toimintaa ja roolia. Kaupunkina 
varaudumme tähän siten, että valmistaudumme toiminnan suuntaamiseen 
hyvinvoinnin edistämiseen, elinvoimatoimiin ja sivistykseen. 
 
Korona-pandemialla on edelleen negatiivisia vaikutuksia kaupunkiin ja asukkaisiin 
ja näitä haluamme määrätietoisesti poistaa.” 
 
Esitys hyväksyttiin yksimielisesti. 
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Jäsen Fredrik Waselius esitti puheenjohtaja Veronica Rehn-Kiven kannattamana, 
että kolmannen kappaleen toinen lause ”Teemme määräaikaisen panostuksen 
opetuksen resursseihin oppimisvelan purkamiseksi ja nuorten hyvinvoinnin 
lisäämiseksi.” poistetaan. 
 
Suoritetussa äänestyksessä, jossa pohjaehdotusta kannattavat äänestivät "jaa" ja 
Waseliuksen ehdotusta lauseen poistamisesta kannattavat äänestivät "ei", 
vastaehdotus voitti äänin 4–3 (Ant-Wuorinen, Salminen, Villa). 
 
Jäsen Fredrik Waselius esitti puheenjohtaja Veronica Rehn-Kiven kannattamana, 
että kolmannen kappaleen viimeinen lause ”Seuroja ja yhdistyksiä tuetaan 
määräaikaisella lisäpanostuksella, niiden toimintaedellytysten ja 
vaikutusmahdollisuuksien parantamiseksi.” poistetaan. 
 
Suoritetussa äänestyksessä, jossa pohjaehdotusta kannattavat äänestivät "jaa" ja 
Waseliuksen ehdotusta lauseen poistamisesta kannattavat äänestivät "ei", 
vastaehdotus voitti äänin 4–3 (Ant-Wuorinen, Salminen, Villa). 
 
Varapuheenjohtaja Lauri Ant-Wuorinen esitti jäsen Mikko J. Salmisen 
kannattamana seuraavaa lisäystä: ”Oppilaan oppimista edistetään opetuksen 
eriyttämisellä sekä tarpeiden mukaisella tuella. Maahanmuuttajataustaisten 
lasten ja nuorten oppimistulosten ero kantaväestöön puolitetaan 
valtuustokauden aikana oppimistuloksia nostamalla.” 
 
Suoritetussa äänestyksessä, jossa pohjaehdotusta kannattavat äänestivät "jaa" ja 
Ant-Wuorisen ehdotusta kannattavat äänestivät "ei", pohjaehdotus voitti äänin 
4–3 (Ant-Wuorinen, Salminen, Villa) 
 
Varapuheenjohtaja Lauri Ant-Wuorinen esitti jäsen Mikko J. Salmisen 
kannattamana seuraavaa lisäystä kappaleeseen 7: ”Toimivat ja turvalliset 
varhaiskasvatus-ja opetustilat ovat investointien prioriteetti.” Esitys hyväksyttiin 
yksimielisesti. 
 
Valtuustokauden strategia tarinallistetussa muodossa hyväksyttiin muilta osin. 
 
Lisäksi kaupunginhallitus totesi, että tarinallistetusta strategiasta poistetut 
lauseet huomioidaan talousarviovalmistelussa. 
 

Päätös: 
Kaupunginhallitus päätti esittää valtuustolle, että se hyväksyy liitteenä olevan 
valtuustokauden strategian tarinallistetussa muodossa. 
 
Lisäksi kaupunginhallitus totesi, että tarinallistetusta strategiasta poistetut 
lauseet huomioidaan talousarviovalmistelussa. 
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